
Vammaisneuvosto 

9.4.2025 klo 13.00 

Pöytäkirja 

Harjavallan Yhteisötalo; valtuustosali 

 

Paikalla 

 

Erja Simonen, Lounais-Suomen Lihastautiyhdistys ry 

Nina Välimäki, Harjavallan seudun Invalidit ry etä 

Markus Adenberg, Satakunnan neuroyhdistys ry etä 

Satu Seppä, Eurajoen Kehitysvammaisten Tuki ry etä 

Riitta Tillqvist, Satakunnan näkövammaiset ry ja Satakunnan Kuulovammaiset ry 

Margit Hakahuhta, Harjavallan Seudun Kuulo ry (varajäsen) 

Marko Mikkola, Eurajoki 

Elina Heinilä, Eurajoki 

Birgitta Kause, Harjavalta 

Teuvo Luotola etä 

Riikka Lammi, Harjavalta 

Sari Ketola, Nakkila etä 

Markus Ojakoski, Nakkila 

Raisa Juutilainen, Kokemäki 

Sanni Kankaanpää, Kokemäki 

Joni Kukkula 

Jonna Halminen (n. klo 13.30-14.00) 

Sami Nummi etä 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 13:0. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 



 

4. Kouluverkkouudistus Nakkila 

Nakkilan alakoulut siirtyvät yhden koulun malliin. Lasten kouluihin sijoittelussa on tehty 

lapsivaikutusten arviointi. Viikkalan koulu siirtyy Kirkonseudun koulun alle. Tattaran koulu 

tullaan lopettamaan. Erityislasten tarpeisiin kiinnitetty erityistä huomiota. 

Vammaisneuvosto toivoo, että uusi vammaisneuvosto pidetään ajan tasalla Nakkilan 

kouluverkkouudistuksesta.  

 

5. Harjavallan yhteisötalon opasteet hissin käyttöön ja inva-parkkipaikka 

Vastaamassa palvelupäällikko Joni Kukkula. Parannetaan hissin käytön ohjeistuksia. 

Saatetaan tietoon tarve inva-paikoista eteenpäin. 

 

6. Vammaisten henkilöiden työllistyminen kunnissa 

Työllisyysasiat ovat siirtyneet työllisyysalueiden hoitoon. Ei ajankohtaista uutta tietoa 

aiheesta. Eurajoella toimii Toimari-keskus hyvinvointialueen alaisuudessa. Nakkilassa on 

ollut vammaisia henkilöitä töissä kuntouttavan työtoiminnan kautta. Vammaisneuvosto 

toivoo kuntien selvittävän asiaa jatkossa. 

 

7. Kunnissa tyhjenevät rakennukset 

Harjavalta: Ei akuutisti tyhjentyviä rakennuksia hyvinvointialueen jäljiltä. Yhdistyksille 

osoitetaan tiloja Yhteisötalolta. 

Kokemäki: Kartoitus tiloista käynnissä. Yhdistyksille tiloja Peikkarin yhdistystilasta. 

Eurajoki: Kartoitus tiloista käynnissä. 

Nakkila: Ei vielä päätöksiä palveluverkosta. 

 

8. Esteettömyyskävelyt kunnissa 

Kokemäellä ei ole ollut esteettömyyskävelystä puhetta.  

Eurajoella tehty 2021 esteettömyyskävely. 

Nakkilassa suunnitteilla keväällä Soteekin kanssa. 

 Harjavallassa tehty esteettömyyskartoitus Yhteisötalossa. Laajempaa kävelyä ei ole 

tehty.   



Vammaisneuvosto haluaa muistuttaa esteettömyyskävelyistä. Kaikissa kunnissa tulisi 

sellainen suorittaa jatkossa säännöllisin väliajoin ja että tehdään seuranta näistä, 

onko mahdolliset esiin tulleet epäkohdat korjattu. 

 

9. Eurajoen soveltavan liikunnan suunnitelman esittely.  Dynasty tietopalvelu : Eurajoen kunta  

Jonna Halminen esitellyt Eurajoen soveltavan liikunnan selvitystä. 

 

10. Avustukset vammaisyhdistyksille ja seuroille 

Kaikissa kunnissa olemassa olevat avustuskäytännöt ja avustukset jaetaan vuosittain. 

Vammaisneuvoston toiveena, että avustusta voisi hakea toiminta-alueen perusteella. 

 

11. Vammaisneuvoston jatko 

Ei vielä virallisia päätöksiä jatkosta. Vammaisneuvosto toivoo päätöstä mahdollisimman 

pikaisesti. Vammaisneuvosto ei suosittele vammais- ja vanhusneuvostojen yhdistämistä.  

 

12. Muut esille tulevat asiat 

- Eurajoen kunnan rakennusjärjestyksen uudistaminen. 

▪ Puheenjohtaja lausuu 

- Puheenjohtaja lähettänyt kuntapäättäjille ja – johtajille seuraavan liitteen tiedoksi 

liittyen mahdolliseen neuvoston yhdistämiseen: 

Vammaisneuvostoja ja vanhusneuvostoja ei pidä yhdistää | Invalidiliitto 

- Keskusteltu turvallisuudesta ja varautumisesta. 

▪ Pelastautumissuunnitelmat ovat salaisia johtuen nykyisen 

maailmantilanteen takia, joten niitä ei ole julkisesti nähtävillä kuin 

asianomaisille viranomaisille. 

 

 

13. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen 14:28. 

https://eurajoki.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2025554-3
https://www.invalidiliitto.fi/ajankohtaista/vammaisneuvostoja-ja-vanhusneuvostoja-ei-pida-yhdistaa

